

展覽館 Exhibition Gallery

- 1** (星期二 Tue) 展覽館 1 至 5
至 to Exhibition Gallery 1 to 5
- 6** (星期日 Sun) 中國文學藝術界聯合會香港會員總會與中央美術學院合辦
10:00am-8:00pm 中國美術家協會香港會員分會與香港設計及創意產業總會協辦
Jointly organised by the China Federation of Literary and Art Circles Hong Kong Member Association and the Central Academy of Fine Arts In association with the China Artists Association Hong Kong Chapter and the Hong Kong Federation of Design and Creative Industries
- 中華文化節 2026 :
《霓裳越千年 — 隋唐服飾與現代設計》展覽
Chinese Culture Festival 2026:
‘Echoes of the Sui & Tang: Ancient Attire and Modern Design’ Exhibition
- 節目查詢 Programme Enquiry: 2272 3999
-
- 8** (星期二 Tue) 展覽館 1 至 5
4:00pm-7:00pm Exhibition Gallery 1 to 5
- 9** (星期三 Wed) 香港文化藝術推廣協會主辦
至 to Organised by the Hong Kong Culture and Art Promotion Association
- 11** (星期五 Fri) 香港藝術界慶祝 77 周年國慶大匯展
10:00am-7:00pm Art Exhibition
- 12** (星期六 Sat) 節目查詢 Programme Enquiry: 9109 1349
10:00am-5:00pm
- 13** (星期日 Sun) 4:00pm-7:00pm
- 14** (星期一 Mon) 至 to
- 16** (星期三 Wed) 10:00am-7:00pm
- 17** (星期四 Thu) 10:00am-5:00pm

- 18** (星期五 Fri) 展覽館 1 至 5
3:00pm-7:00pm Exhibition Gallery 1 to 5
- 19** (星期六 Sat) 香港視覺藝術研究會主辦
至 to Organised by the Hong Kong Visual Arts Researching Council
- 21** (星期一 Mon) 10:00am-7:00pm
搜妙創真 — 陳方遠、李得之雙個展
Painting Exhibition
- 22** (星期二 Tue) 節目查詢 Programme Enquiry: 6095 9378
10:00am-4:00pm
-
- 24** (星期四 Thu) 展覽館 1 至 5
2:00pm-8:00pm Exhibition Gallery 1 to 5
- 25** (星期五 Fri) 香港美協與中國美術家協會香港會員分會合辦
至 to Jointly organised by The Hong Kong Artists Association and the China Artists Association Hong Kong Chapter
- 29** (星期二 Tue) 10:00am-8:00pm
《守正創新》— 香港美術家慶祝中華人民共和國成立 77 周年作品展
Uphold Tradition and Innovate: Exhibition by Hong Kong Artists to Celebrate the 77th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China
- 30** (星期三 Wed) 節目查詢 Programme Enquiry: 2511 6633
10:00am-4:00pm

地址：香港銅鑼灣高士威道 66 號

Address: 66 Causeway Road, Causeway Bay, Hong Kong

訂租查詢 Booking Enquiry: 2921 0503

傳真號碼 Fax Number: 2504 2091

網址 Website: <http://www.hkpl.gov.hk>



香港中央圖書館
Hong Kong Central Library

2026

展覽館及演講廳節目表

Event Calendar of

Exhibition Gallery & Lecture Theatre

九月 September

資料截至 2026 年 8 月 17 日。

節目如有更改，以各主辦單位最後公佈為準。

有關節目詳情，請參閱個別節目單張。

Information updated as of 17 August 2026.

Programmes are subject to change with the presenter's announcement as final.

Please refer to individual programme pamphlet for programme details.



康樂及文化事務署
Leisure and Cultural
Services Department